
Høring kongekrabbe 2017. Nesseby fiskarlag 

19.10.2016 avholdt i Nesseby  

I regi avNesseby Fiskarlag, Bugøynes Fiskarlag, Vadsø Fiskarlag, og med medlemmer fra 

Sværholt Fiskarlag.  Kongekrabbefiske har i de senere år vist seg en stor suksess historie og som 

har hatt stor effekt for rekruttering og utvikling av samfunn ute i distriktene som i årrekker har 

vært død, i fiskeri- sammenheng.  

Forslaget fra Fiskeridirektøren som nå ligger ute til høring, og vedtaket i arbeidsnotatet fra 

Fiskarlaget Nord, er innbefattet store forandringer opp mot dagens regulering.  Å innføre store 

forandringer, slik Fiskeridirektøren og Fiskarlaget Nord foreslår, vil rokke på den positive 

utviklingen kongekrabben har hatt de senere år. Den vil ha store konsekvenser for den mindre 

flåten og de småsamfunnene med den største krabbeplagen og med minst mulighet til hvitfiske. 

Dette kan ikke Fellesmøtet være bekjent med. Man kan ikke se at man opprettholder bredden i 

norsk fiskerinæring ved at man innfører reguleringer som straffer de minste fartøyene og dem 

som bor i en region hvor krabben hemmer muligheten for et tradisjonelt fiske.  På bakgrunn av 

ovennevnte, foreslår Fellesmøtet følgende vedtak.  

Aktivitets krav:  

Fellesmøtet er klar på at dagens aktivitetskrav skal videreføres i den form den foreligger idag. 

Skulle forvaltningen, mot fellesmøtets forslag, forandreaktivitetskravet, skal forutsigbarhet tas 

hensyn til ved at man ikke innfører forandringer for 2017  

Kvalifiseringsområdet:  

Fellesmøtet forlanger at dagens kvalifiseringsområde opprettholdes lik dagen 

regelverk.  Stabilitet og forutsigbarhet må være gjeldende for kongekrabbe 

reguleringen.  Stortinget har nylig, via stortingsmelding nr. 17 fastsatt en regulering. Denne bør 

være gjeldende i 5 år lik stortingsmelding nr. 40 var, nettopp for å opprettholde stabilitet og 

forutsigbarhet.  
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